
EN version 

 

Terms and Conditions   

 

*The following promotion (“Promotion”) starts from 28 February, 2022 to 27 March, 2022 (both dates inclusive) 

(“Promotion Period”).   

 

1. HK$50 Tap & Go Stored Value Rebate (“Rebate”):  Subject to the terms and conditions below, the Rebate is 

applicable to 4,000 new customers who (a) have uploaded a copy of a valid identification document to and 

successfully activate Tap & Go Payment Service (“Tap & Go”) for the first time and (b) successfully input 

their Tap & Go account number at the designated competition platform (https://vs.cga.gg/) of Esports 

Association Hong Kong (“Designated Website”) and successfully apply for registration for the Hong Kong 

Esports Premier League Season Two during the Promotion Period.  

 

2. By participating in this Promotion, you agree that your Tap & Go account number provided by you to Esports 

Association Hong Kong through the Designated Website will be passed to HKT Payment Limited for the 

purpose of providing the Rebate to you. 

 

3. This Promotion is only applicable to customers who have not held any account or service with Tap & Go within 

the past 12 months and have satisfied the conditions set out in paragraph 1 above (“Qualified New 

Customers”). 

 

4. Each Qualified New Customer (counted by valid identification document number) can enjoy this Rebate only 

once during the entire Promotion Period. 

 

5. Each Qualified New Customer must be at least sixteen (16) years of age or older in order to participate in this 

Promotion. 

 

6. This Rebate will be automatically credited to Tap & Go account of Qualified New Customers within two (2) 

months after the end of the Promotion Period. 

 

7. The quota of this Rebate is limited to 4,000 units during the Promotion Period, available on a first-come-first-

served basis.  

 

8. If the Qualified New Customer fails to hold a successfully activated Tap & Go account within the Promotion 

Period, no Rebate will be given. 

 

9. Each Qualified New Customer must have a valid Tap & Go account to receive this Rebate. Otherwise, this 

Rebate will be forfeited immediately without notice. 

 

10. This Rebate cannot be used in exchange for cash, gift, service or discount. 

 

 

11. HKT Payment Limited (“HKT Payment”) is responsible for Tap & Go (Stored Value Facilities Licence No. 

SVF0002) and accepts no liability for the quality of or any other matters relating to the competition, goods, 

products and/or services provided by Esports Association Hong Kong. 

 

12. HKT Payment reserves the right to vary or cancel the Promotion and/or amend or alter these terms and 

conditions at any time without prior notice. In the event of any disputes, the decision of HKT Payment shall be 

final and conclusive. Tap & Go is subject to its relevant terms and conditions.  For any enquiry of Tap & Go, 

please visit www.tapngo.com.hk or call Tap & Go Service Hotline at 2888 0000.  

 

13. In the event of any inconsistency between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the 

English version will prevail. 

https://vs.cga.gg/


TC version 

條款及細則 

 

*以下推廣（「推廣」）由 2022 年 2 月 28 日至 2022 年 3 月 27 日 (包括首尾兩日) （「推廣期」）。 

 

1. 港幣 $50 Tap & Go 儲值額回贈（「回贈」）：根據以下條款及細則，回贈適用於 (a) 已上傳有效身份

證明文件副本並成功啟動拍住賞付款服務（「拍住賞」）的 4,000 名新客戶及(b) 於香港電競總會指定

比賽平台 (https://vs.cga.gg/)（「指定網站」）成功輸入拍住賞帳戶號碼並在推廣期內成功申請報名參

加香港電競超級聯賽第二賽季。 

 

2. 參與此推廣活動，即表示您同意通過指定網站向香港電競總會提供的拍住賞帳戶號碼將傳遞給 HKT 

Payment Limited，以便有資格獲得此回贈。 

 

3. 此優惠只適用於過去 12 個月內未持有任何拍住賞賬戶或服務且符合上述第 1 段所列條件的客戶（「合

資格新客戶」）。 

 

4. 每位合資格新客戶(以有效身份證明文件號碼計算) 於整個推廣期內可獲此回贈最多一次。 

 

5. 參加此推廣的每位合資格新客戶必須最少年滿十六(16)歲。 

 

6. 此回贈將於推廣期完結後兩 (2) 個月内自動存入合資格新客戶的拍住賞賬戶內。 

 

7. 此回贈於推廣期內限 4,000 份，先到先得，送完即止。 

 

8. 若合資格新客戶未能於推廣期內持有已成功啟動的拍住賞帳戶，將不會得到回贈。 

 

9. 合資格新客戶的拍住賞賬戶須於獲取此回贈時仍然有效，否則此回贈將被即時取消而不會作另行通知。 

 

10. 此回贈不可兌換現金、禮品、服務或折扣。 

 

11. HKT Payment Limited (「HKT Payment」)對拍住賞（儲值支付工具牌照號碼：SVF0002）負責，

但對香港電競總會提供的競賽，產品及/或服務之質素或與其相關之任何其他事宜概不承擔任何責任。 

 

12. HKT Payment 保留隨時更改或取消推廣及/或修訂或修改此等條款及細則之權利而無須事前通知。如

有任何爭議，HKT Payment 的決定是最終及具決定性的。拍住賞受其相關條款及細則約束。如對拍住

賞有任何疑問，詳情請瀏覽拍住賞網站 www.tapngo.com.hk 或致電拍住賞服務熱線 2888 0000。 

 



13. 本條款及細則的中英文版如有任何差異，一概以英文版為準。 

 


